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JEGYZŐKÖNYV 
 
 
Készült: Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 2023. március 30-i  üléséről.  
 
Ülés helye: Városháza II. emeleti ülésterme, Pásztó, Kölcsey u. 35.  
 
Jelen vannak: Farkas Attila polgármester,  Bodrogi István alpolgármester, Szabó Ádám,  Dr. 
Halász István,  Veres Róbert,, Káposzta Csaba,   Zeke Tamás képviselők.  
 
Dr. Sándor Balázs jegyző,  Barna Tiborné alpolgármester,  Bartus László, Genyéné Batta 
Nikoletta, Baloghné Stancsik Marianna osztályvezető  Gyürky Márta, Városgazdálkodási Kft. 
vezetője,  Dr. Hír János, Majorné Nagy Mónika intézményvezető, valamint Berzák Gyuláné, 
Tari Mihály Szervezési Osztály munkatársai.  
 
Farkas Attila Köszönti a megjelenteket.   
Megállapítja a határozatképességet, mivel a megválasztott 9 képviselőből 7 fő jelen van.    
Takácsné Salamon Katalin és dr. Kanyó Roland igazoltan vannak távol. 
 
Javaslatot tesz a napirendre azzal a módosítással, hogy három új napirendi pontot kell 
felvenni. Ezek a következők:  
 

- Javaslat a Pásztói Városgazdálkodási Közhasznú Nonprofit Kft.-nél keletkező 
behajthatatlan, elévült követelések leírására 
Előterjesztő: Gyürky Márta ügyvezető igazgató 

 
- Javaslat Pásztó név használatára vonatkozó kérelem elbírálására 

Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 
 
 

- Javaslat az ICS Magyarország Kft-vel 2023. március 23-án megkötött bérleti 
szerződés 1. számú módosítására (zárt) 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 

 
Az új napirendek a 13., 14., és 17. sorszám alatt tárgyalandók.  
 
Megkérdezi van-e más javaslat. 
Egyéb javaslat nem hangzott el, szavazásra bocsátja a  napirendi javaslatot.  
A döntés meghozatala egyszerű szavazattöbbséget igényel.  
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta.  

Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
28/2023. (III. 30.) számú határozata 
 
A képviselő-testület napirendjét az alábbiak szerint fogadta el: 

1. Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 
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2. Javaslat az „Önkormányzati épületek energetikai korszerűsítése” tárgyú, a Kbt. 112. § 
(1) bekezdés b) pontja szerinti - nyílt eljárás szabályainak megfelelő - közbeszerzési 
eljárás indítására 
Előterjesztő: Dénes Anita Bírálóbizottság elnöke 

3. Javaslat a 3060 Pásztó 835/2 hrsz-ú ingatlanon  jogellenesen elhelyezett hulladék 
felszámolására 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 
 

4. Javaslat fogorvosi ügyelet tárgyában feladat-ellátási szerződés megkötésére 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 

 

5. Javaslat a Zsigmond Király Általános Iskolát és a Mikszáth Kálmán Gimnázium és 
Kollégiumot érintő átszervezéssel kapcsolatos vélemény kialakítására 
Előterjesztő:  Bartus László osztályvezető 

 
6. Javaslat Tittel Pál Kollégium főzőkonyhájában és kiszolgáló helyiségeiben végzendő 

kivitelezési munkákra vonatkozó vállalkozói szerződés megkötésére 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 
 

7. Javaslat költségmegosztási megállapodás megkötésére 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 

 

8. Javaslat közérdekű védekezési munkák elrendelésére vonatkozó szerződés  
megkötésére 
Előterjesztő: dr. Sándor Balázs jegyző 
 

9. Javaslat a Pásztó, Hajós Alfréd u. 1. szám alatti Sporttelep gondnoki feladatainak 
ellátására kötött megbízási szerződés III. számú módosítására 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 
 

10. Javaslat ingó és ingatlan vagyon átadására a Váci Egyházmegye részére 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester  

 
11. Javaslat a 0121/6 hrsz-ú ingatlan értékesítésére.  

Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 
 

12. Javaslat zenei fesztivál megrendezésére 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 
 

13. Javaslat a Pásztói Városgazdálkodási Közhasznú Nonprofit Kft.-nél keletkező 
behajthatatlan, elévült követelések leírására 
Előterjesztő: Gyürky Márta ügyvezető igazgató 

14. Javaslat Pásztó településnév használatára vonatkozó kérelem elbírálására 
Előterjesztő:  Farkas Attila polgármester 
 

15. Közérdekű bejelentések 
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16  Javaslat Tóth Józsefné önkormányzati lakásbérlet meghosszabbítására irányuló    
       kérelmének elbírálására 

Előterjesztő: Farkas Attila polgármester  
 

17. Javaslat az ICS Magyarország Kft-vel 2023. március 23-án megkötött bérleti     
            szerződés 1. számú módosítására  

      Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 
 

I. NAPIRENDI PONT: 
 

Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 

 
Farkas Attila: A képviselő-testület  rendes ülése február 23-án volt. Azóta a következő fontosabb 
események történtek.  
Február 27-én megbeszélést foltattak a Csohány örökösökkel a jövővel kapcsolatban. Február 
28-án a Nógrád Vármegyei Közgyűlés elnökével és a főjegyzővel tartottak egyeztetést. Március 
1-jén átadták a felújított piacot, majd rendkívüli testületi ülés volt.  
Március 2-án a Csohány Baráti Kör elnökével folytatott megbeszélést. Március 5. és 10. között 
Szicíliában voltak a Polgármesteri Hivatalból 6-an. Ugyanezen időben a ruffeci diákokat 
fogadta Alpolgármester Úr. Március 8-án megtartották a Nemzetközi Nőnapot. Megköszöni a 
közreműködők részvételét. Március 15-én megtartották a megemlékezést a Hivatal előtt. 
Március 16-án egyeztetett Mikó Zsolttal az ezévben várható rendezvényekről és fellépőkről. 
Március 16-án este török küldöttséget fogadott. Március 22-én állampolgársági esküre került 
sor itt a Polgármesteri Hivatalban. Március 23-án volt az Északi iparterület projektzáró 
rendezvénye. Március 28-án délelőtt volt a „Minden magyar számít” kiállítás megnyitója. 
Március 28-án délelőtt Védelmi Bizottsági ülésen vettek részt a hasznosi víztározónál. Március 
29-én szintén egy projektzáró rendezvény volt,  délután pedig bizottsági ülések voltak. 
Kéri a két ülés közti beszámoló elfogadását.  
 
Kérdés nem volt. 
Vélemény, észrevétel 
 
Szavazásra bocsátja a két ülés közti tájékoztatót.  
A döntés meghozatala egyszerű szavazattöbbséget igényel. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta.  
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
29/2023. (III. 30.) számú határozata 

 
A képviselő-testület a két ülés között történt fontosabb eseményekről adott tájékoztatást 
elfogadta. 
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II. NAPIRENDI PONT: 

 
Javaslat az „Önkormányzati épületek energetikai korszerűsítése” tárgyú, a Kbt. 112. § (1) 
bekezdés b) pontja szerinti - nyílt eljárás szabályainak megfelelő - közbeszerzési eljárás 
indítására 

      Előterjesztő: Dénes Anita Bírálóbizottság elnöke 

Farkas Attila: Dénes Anita távollétében ő ad tájékoztatást. Két épület korszerűsítéséről van 
szó, az egyik a könyvtár épülete, a másik pedig a francia gimnázium épülete. Mindkettő 
nagyon rossz állapotban van, de különösen a könyvtár, ahol a nyílászárók életveszélyesek.  
1980. óta az épületen csak minimális korszerűsítés történt.  
Ennek a két épületnek a felújításáról szól a nyílt közbeszerzési eljárás során meginduló 
pályázat. Bízik benne, hogy eredményes és érvényes lesz a pályázat. Sajnos azonban az elnyert 
összegből az emelkedő árak miatt a korszerűsítést valószínűleg nem lehet elvégezni. Ilyenkor 
több lehetőség áll fönn. Az egyik, hogy ráemelést kérünk, a másik a műszaki tartalom 
csökkentése, a harmadik a hiányzó összeg saját forrásból történő pótlása, a negyedik pedig a 
pályázat visszaadása, ezt azonban szeretnék elkerülni.  
 
Kérdés nem volt. 
Vélemény, észrevétel 
 
Dr. Halász István: A Pénzügyi és TEF Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja a 
határozati javaslatot. 
 
Farkas Attila szavazásra bocsátja a határozati javaslatot.  

A döntés meghozatala minősített szavazattöbbséget igényel. 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta.   
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
30/2023. (III. 30.) számú határozata 
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja az „Önkormányzati épületek 
energetikai korszerűsítése” tárgyában – a döntési javaslat mellékletét képező – ajánlati 
felhívást és közbeszerzési dokumentumokat, valamint dönt a Kbt. 112. § (1) bekezdés b) 
pontja szerinti nyílt közbeszerzési eljárás megindításáról.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dénes Anita, Bírálóbizottság elnöke 
   Ötvös Anikó, Felelős Akkreditált Közbeszerzési Szaktanácsadó 
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III. NAPIRENDI PONT: 

 
Javaslat a 3060 Pásztó 835/2 hrsz-ú ingatlanon  jogellenesen elhelyezett hulladék 
felszámolására 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 
 

Farkas Attila: Sajnos vannak Pásztón olyan területek, ahol előszeretettel helyeznek el illegálisan 
hulladékot. Ez a városnak nem kevés pénzébe került. Tegnap a bizottsági ülésen elég hosszasan 
vitatkoztak. Felmerült, hogy kamerát kellene elhelyezni még több helyre. Ez azonban nem 
valósítható meg, mert legalább 1500 db kamera kellene, hogy az egész várost figyelni lehessen. 
Jelenleg 50 kamera van felszerelve, 2020-ig pedig csak 6 db volt. Az idén további 26 kamera 
felszerelése a terv.  Nem az a megoldás, hogy mindenhová kamerát szereljünk, hanem a nevelés 
és a környezettudatosság. A város idén is fog csatlakozni a Te szedd! mozgalomhoz, melyre 
áprilisban kerül sor. A pontos időpont még nem ismert. A korábbi évek tapasztalatai azt 
mutatják, hogy alig 20-30 fő vesz ezen részt.  
Az előterjesztés arról szól, hogy az illegálisan lerakott szemét elszállítására kértünk be 
árajánlatokat, melyek közül a legkedvezőbbet javasolja elfogadásra.  
 
Kérdés nem volt. 
Vélemény, észrevétel 
 
Káposzta Csaba: Ez a nagymennyiségű szemét nem egyik napról a másikra keletkezett. A 
legkedvezőbb árajánlat is bőven meghaladja a 8 millió Ft-ot. Ez az önkormányzatnak nagyon 
nagy kiadás. Fenntartja azt a véleményét, hogy ezekre a helyekre kamerát kell telepíteni. A 
közterület felügyelőn is el lehetne gondolkodni, mert ennyi pénzből már lehetne alkalmazni.  
 
Farkas Attila: Valóban, ez a sok szemét nem rövid idő alatt keletkezett. Sajnos azonban nem 
tudunk őrséget állítani ezeken a területeken. A kamera sem feltétlenül jelentene megoldást, mert 
kb. 50 m-es területet tud befogni, leraknák a kamera hatósugarán kívül.  
Ahhoz, hogy a közterület felügyeletnek értelme legyen, legalább 3-4 embert kellene felvenni. 
Pásztó egész területére vetítve pedig akár 20 fős csapat is kellene. Ez minimálbér esetében is 
jelentős kiadást okozna, amit az önkormányzat nem tud vállalni. A jogalkotónak kellene nagyon 
szigorú törvényeket hozni, hogy elvegyék az emberek kedvét az illegális szemétlerakástól. 

 
Dr. Halász István: A Pénzügyi és TEF Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja a 
határozati javaslatot. 
 
Farkas Attila szavazásra bocsátja a határozati javaslatot.  

A döntés meghozatala minősített szavazattöbbséget igényel. 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta.   
 

Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
31/2023. (III. 30.) számú határozata 
 

Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete megismerte és megtárgyalta 3060 Pásztó 
835/2 hrsz-ú ingatlanon jogellenesen elhelyezett hulladék felszámolására tett javaslatot, és az 
alábbi határozatot hozza: 
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1. Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a 3060 Pásztó 835/2 hrsz-ú ingatlanán lévő 
jogellenesen elhelyezett nagy mennyiségű hulladék kezelését ebben az évben el kívánja 
végezni, amely munkához szükséges 8.260 eFt-ot, a 2023. évi költségvetésében biztosítja.  

 Határidő: értelemszerű 

 Felelős: polgármester 

2. Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete tudomásul veszi, hogy a 3060 Pásztó 835/2 
hrsz. alatti ingatlanon lévő jogellenesen elhelyezett hulladék kezelési költsége, a hulladék 
felszámolása során változhat, tekintettel arra, hogy nem ismert teljesen a hulladék halmok 
összetétele és mennyisége.  

Amennyiben a jelen határozati javaslat 1. pontjában meghatározott kezelési költség nem lesz 
elegendő a 3060 Pásztó 835/2 hrsz-ú ingatlan hulladékmentesítésére, a Képviselő-testület 
felkéri a polgármestert, hogy a munkát függessze fel addig, amíg a további költségeket a 
Képviselő-testület jóvá nem hagyja.  

Határidő: értelemszerű 

 Felelős: polgármester 

3. Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert, hogy a 3060 
Pásztó 835/2 hrsz-ú ingatlanon jogellenesen elhelyezett hulladék kezelésére, kösse meg a 
vállalkozási szerződést, a munkára a legkedvezőbb ajánlatot adó KEFLEX Kft-vel (3060 
Pásztó, Táncsics utca 9.).  

 

Határidő: 2023. április 14. 

Felelős: értelemszerű 
 

IV. NAPIRENDI PONT: 
 
Javaslat fogorvosi ügyelet tárgyában feladat-ellátási szerződés megkötésére 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 
 

Farkas Attila: Ez a feladat minden önkormányzat számára kötelező. Évek óta Salgótarjánnal 
oldjuk meg és lakosságarányosan kerül megállapításra, hogy mennyit kell ezért fizetni. Ennek 
is emelkedett az ára több, mint 17 %-kal, így 1 millió 55 eFt-ot kell fizetnünk. 

Kérdés nem volt. 

Vélemény, észrevétel 

Dr. Halász István: A Pénzügyi és TEF Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja a 
határozati javaslatot. 
 
Zeke Tamás: Az intézményirányítási és szociális bizottság megtárgyalta és elfogadásra 
javasolja a határozati javaslatot.  
 
Farkas Attila szavazásra bocsátja a határozati javaslatot.  

A döntés meghozatala egyszerű szavazattöbbséget igényel. 
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A képviselő-testület 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta.   
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
32/2023. (III. 30.) számú határozata 
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete megismerte a fogorvosi ügyelet tárgyában 
feladat-ellátási szerződés megkötéséről szóló javaslatot és az alábbiak szerint dönt. 
 
Az egészségügyi alapellátásról szóló 2015. évi CXXIII. törvény 5. § (1) bekezdés c) 
pontjában foglalt kötelezettséget, miszerint a települési önkormányzat az egészségügyi 
alapellátás körében gondoskodik a fogorvosi ügyeleti ellátásról, az alábbiak szerint kívánja 
biztosítani: 
 
Feladat-ellátási szerződést köt a Salgótarján és Térsége Egészségügyi-Szociális Központtal a 
fogorvosi ügyeleti ellátás biztosítására 2023. január 1. napjától 2023. december 31. napjáig. 
 
Vállalja a lakosságszámra vetített 118,84 Ft/fő, mindösszesen 1.055.564.- Ft önkormányzati 
hozzájárulás megfizetését, mely költséget a 2023. évi költségvetésében biztosítja. 
 
Felhatalmazza a polgármestert a feladat-ellátási szerződés aláírására. 
 
Határidő: szöveg szerint 
Felelős: polgármester 
 

V. NAPIRENDI PONT: 
 
Javaslat a Zsigmond Király Általános Iskolát és a Mikszáth Kálmán Gimnázium és 
Kollégiumot érintő átszervezéssel kapcsolatos vélemény kialakítására 
Előterjesztő:  Bartus László osztályvezető 

Farkas Attila: Abban kérték az önkormányzat támogatását, hogy az intézményekbe felvehetők 
legyenek az autizmus spektrumzavar fogyatékosságtípussal rendelkező gyermekek is. 

Kettő határozati javaslat van, az egyik a Zsigmond Király Általános Iskolára, a másik a 
Mikszáth Kálmán Gimnázium és Kollégiumra vonatkozik.  

Kérdés nem volt. 

Vélemény, észrevétel 

Zeke Tamás: Az intézményirányítási és szociális bizottság megtárgyalta és elfogadásra 
javasolja mindkét  határozati javaslatot.  
 
Farkas Attila szavazásra bocsátja az I.  határozati javaslatot.  

A döntés meghozatala egyszerű szavazattöbbséget igényel. 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta.   
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Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
33/2023. (III. 30.) számú határozata 
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a köznevelési intézmény tulajdonosaként 
támogatja a Salgótarjáni Tankerületi Központ kezdeményezését a fenntartásában működő 
Zsigmond Király Általános Iskolát érintően az alábbiak szerint: 
 

1. Támogatja a Zsigmond Király Általános Iskola vonatkozásában az autizmus 
spektrumzavar fogyatékosságtípus felvételét a többi gyerekkel, tanulóval együtt 
nevelhető, oktatható sajátos nevelési igényű gyermekek nevelése-oktatása feladatra. 
 

2. A véleményezési jogkör a nemzeti köznevelésről szóló 2011.évi CXC. törvény (a 
továbbiakban: Nkt.) 83.§ (4) bekezdésén alapul.  
 

3. A döntést soron kívül meg kell küldeni a tankerületnek. 

Határidő: szöveg szerint 
Felelős: polgármester 
 
Farkas Attila szavazásra bocsátja a II.  határozati javaslatot.  

A döntés meghozatala egyszerű szavazattöbbséget igényel. 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta.   
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
34/2023. (III. 30.) számú határozata 

 

Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a köznevelési intézmény tulajdonosaként 
támogatja a Salgótarjáni Tankerületi Központ kezdeményezését a fenntartásában működő 
Mikszáth Kálmán Gimnázium és Kollégiumot érintően az alábbiak szerint: 
 

1. Támogatja a Mikszáth Kálmán Gimnázium és Kollégium székhelye és telephelyei 
vonatkozásában az autizmus spektrumzavar fogyatékosságtípus felvételét a többi 
gyerekkel, tanulóval együtt nevelhető, oktatható sajátos nevelési igényű gyermekek 
nevelése-oktatása feladatra. 

2. A véleményezési jogkör a nemzeti köznevelésről szóló 2011.évi CXC. törvény (a 
továbbiakban: Nkt.) 83.§ (4) bekezdésén alapul.  
 

3. A döntést soron kívül meg kell küldeni a tankerületnek. 

Határidő: szöveg szerint 
Felelős: polgármester 

 
VI. NAPIRENDI PONT: 

 
Javaslat Tittel Pál Kollégium főzőkonyhájában és kiszolgáló helyiségeiben végzendő 
kivitelezési munkákra vonatkozó vállalkozói szerződés megkötésére 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 
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Farkas Attila: A kollégium főzőkonyhája az önkormányzat kezelésében van és nagyon 
szükségszerű a felújítása. Beázik és az elektromos hálózata sem megfelelő. Ez egy ellenőrzés 
során állapították meg. Tehát nem lehet elodázni a felújítását, mert különben bezárják.  

 
Kérdés nem volt. 

Vélemény, észrevétel 

Dr. Halász István: A Pénzügyi és TEF Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja a 
határozati javaslatot. 
 
Farkas Attila szavazásra bocsátja a határozati javaslatot.  

A döntés meghozatala egyszerű szavazattöbbséget igényel. 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta.   
 

Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
35/2023. (III. 30.) számú határozata 

Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete megismerte és megtárgyalta a Tittel Pál 
Középiskolai Kollégium 3060 Pásztó, Rákóczi u. 5. sz. épületében működő főzőkonyha és 
kiszolgáló helyiségeiben elvégzendő kivitelezési munkákról szóló javaslatot és az alábbi 
határozatot hozza: 

1. Pásztó Városi Önkormányzat kösse meg a GABÉPTHERM Kft. által a Tittel Pál 
Középiskolai Kollégium 3060 Pásztó, Rákóczi u. 5. sz. épületében működő 
főzőkonyha és kiszolgáló helyiségeire benyújtott árajánlat alapján a vállalkozói 
szerződést bruttó 1.108.710,- Ft értékben.  

2.  A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a GABÉPTHERM Kft. -vel történő 
vállalkozási szerződés aláírására. 

 
 
Határidő: értelemszerű 
Felelős: polgármester 

 
VII. NAPIRENDI PONT: 

 
Javaslat költségmegosztási megállapodás megkötésére 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 

 

Genyéné Batta Nikoletta:  2013-ban a kollégium és a gimnázium  átadásra került a KLIK-nek. 
Mivel az étkeztetés az önkormányzat feladata, ezért a konyha az önkormányzat fenntartásában 
maradt. Az étkeztetés biztosítására az önkormányzat szerződést kötött a szolgáltatóval, a mai 
Hungast Vital Kft-vel. A konyha elektromos áram ellátása a Zsigmond Király általános iskola 
épületéből történik, ezért a mérőórák az iskolában vannak elhelyezve. Ez a számlázás miatt 
okozott egy kis bonyodalmat a KLIK, a vállalkozó és az önkormányzat között. Kiderült, hogy 
10 évre visszamenőleg nem fizetett az elfogyasztott elektromos áramért a szolgáltató a KLIK-
nek. Mivel a konyha az önkormányzat vagyonkezelésében van, ezért kérte, hogy 
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kiszámlázhassa az önkormányzat részére ezt a költséget. A KLIK szerint nekik nincs jogalapjuk 
arra, hogy a szolgáltatónak  számlázzanak, mivel a szolgáltató az önkormányzattal áll 
szerződésben. Megoszlottak a vélemények, hogy kinek kivel kellene megkötnie ezt a 
költségmegosztási megállapodást. Végül abban egyeztek meg, hogy a Klik az önkormányzattal 
köt egy költségmegosztási megállapodást, az önkormányzat pedig a meglévő szerződését a 
Hungast Vital Kft.-vel felülvizsgálja és kiegészíti. Azt a feladatot kapta a képviselőktől, hogy 
kérjen a Hungast Vital Kft-től egy írásbeli nyilatkozatot, hogy a ki nem fizetett költségeket, 
mintegy 6 millió Ft-ot – megtéríti. Ezt vállalták azzal a kéréssel, hogy 30 napos fizetési 
határidőt kérnek.   

Farkas Attila: Ez a pénz a tankerülettől hiányzik. Tegnap azt javasolta, hogy most kössék meg 
ezt a költségmegosztási megállapodást, a Hungast Vitallal pedig kössenek egy új szerződést, 
amiben már az is benne lenne, hogy a tankerület az önkormányzatnak számláz, amit az 
önkormányzat tovább számláz a Hungast Vitalnak. 

Kérdés 

Káposzta Csaba: Olyan nincs ebben az esetben, hogy elévülési idő?  

Farkas Attila: Elévülési idő létezik, viszont ezesetben valószínűleg nem releváns. Ez a dolog a 
tankerület problémája, mert ők a károsultak. Tulajdonképpen a tankerület fizette a Hungast 
Vital helyett a rezsiszámlát. Az önkormányzat ebben a történetben csak közvetítő szerepet 
játszik.  

Vélemény, észrevétel 

Dr. Halász István: A Pénzügyi és TEF Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja a 
határozati javaslatot. 
 
Farkas Attila szavazásra bocsátja a határozati javaslatot.  

A döntés meghozatala egyszerű szavazattöbbséget igényel. 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta.   
 

Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
36/2023. (III. 30.) számú határozata 

Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete megismerte és megtárgyalta a 
költségmegosztási megállapodás megkötéséről szóló javaslatot és az alábbi határozatot 
hozza: 

Pásztó Városi Önkormányzat megköti jelen határozat mellékletét képező a Tittel Pál 
Középiskolai Kollégium 3060 Pásztó, Rákóczi u. 5. sz. épületére vonatkozó 
költségmegosztási megállapodást a Salgótarjáni Tankerületi Központtal. 

1.  A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a költségmegosztási megállapodás 
aláírására. 
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2. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a  Hungast Vital Kft-vel a 2. 
pont szerinti költségek vonatkozásában közüzemi költségviselés tárgyában készítse elő 
a szerződést.  

 
Határidő: értelemszerű 

Felelős: polgármester, ügyintéző 

VIII. NAPIRENDI PONT: 
 

Javaslat közérdekű védekezési munkák elrendelésére vonatkozó szerződés  
megkötésére 
Előterjesztő: dr. Sándor Balázs jegyző 

 
Dr. Sándor Balázs: Az előterjesztés arról szól, hogy minden ingatlan tulajdonosnak 
kötelezettsége a parlagfű és egyéb károsítók elleni védekezés, így az önkormányzatnak is a saját 
tulajdonában álló ingatlanokon. Ennek a feladatnak az ellátásával megbízzuk a 
Városgazdálkodási Kft-t. 
 
Kérdés nem volt. 

Vélemény, észrevétel 

Dr. Halász István: A Pénzügyi és TEF Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja a 
határozati javaslatot. 
 
Farkas Attila szavazásra bocsátja a határozati javaslatot.  

A döntés meghozatala egyszerű szavazattöbbséget igényel. 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta.   
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
37/2023. (III. 30.) számú határozata 

 

Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete megismerte és megtárgyalta a közérdekű 
védekezési munkák elrendelésére vonatkozó szerződés megkötésére tett javaslatot, és az alábbi 
határozatot hozza: 
 
1. Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a közérdekű védekezési munkák 
elrendelésére vonatkozó vállalkozási szerződést elfogadja, jelen határozati javaslat melléklete 
szerint. 

2. Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert és a jegyzőt, a 
közérdekű védekezési munkák elrendelésére vonatkozó vállalkozási szerződés aláírására. 
 

Határidő: 2023. április 5. 
Felelős: értelemszerű 
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IX. NAPIRENDI PONT: 

 
Javaslat a Pásztó, Hajós Alfréd u. 1. szám alatti Sporttelep gondnoki feladatainak 
ellátására kötött megbízási szerződés III. számú módosítására 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 
 

Farkas Attila: Tegnap a bizottsági ülése a PSK képviseletében hárman itt voltak és részletes 
tájékoztatást adtak a felmerülő költségekről. 
 
Kérdés  nem volt. 
Vélemény, észrevétel 
 
Káposzta Csaba: A sporttelepen nagyon fontos a gondnoki feladatok ellátása. Több nagyértékű 
beruházás is történt, melyeknek van kötelező fenntartási ideje. A jelenlegi gondnok, Pisák 
József több éve jó minőségben végzi ezt a munkát. Vannak újabb elnyert pályázatok, pl. a lelátó 
felújítása, futókör. Várhatóan lesz 65 millió Ft TAO támogatás is, melyet épület  felújításra 
szeretnének felhasználni. Tehát a karbantartás nagyon fontos feladat. Megköszöni a PSK 
képviselőinek, hogy tegnap a bizottsági ülésen kimerítő tájékoztatást adtak az ott folyó 
munkáról. 
 
Dr. Halász István:  Tegnap a Jegyző úr részéről felmerült egy jogi kérdés, hogy elegendő-e a 
szerződés módosítása, vagy esetleg kellett volna több árajánlatot bekérni, tekintettel az összeg 
nagyságára. Arra a következtetésre jutott egyrészt a korábbi beszerzésekre is tekintettel, illetve 
a közbeszerzési szabályok vonatkozásában, hogy ha egy közbeszerzés során kötött szerződést 
lehet módostani anélkül, hogy új közbeszerzési eljárást folytatnánk le, akkor azt gondolja, hogy 
egy beszerzés alá tartozó megbízási szerződésre is ez kiterjeszthető, tehát nem kell újabb 
árajánlatot bekérni. Tegnap közel egy órán át ismertették a PSK képviselői, hogy mi indokolva 
a szerződés módosítását, így véleménye szerint jogi akadálya nincs. A jövőre nézve a beszerzési 
szabályzatunkban  lehetne rögzíteni, hogy amennyiben kellően alá van támasztva egy szerződés 
módosítás, meg lehessen azt tenni újabb árajánlatok bekérése nélkül is.  
 
Farkas Attila: Mindenképpen szükséges a beszerzési szabályzatunk átdolgozása, mert változtak 
a piaci körülmények, emiatt adódhatnak speciális helyzetek.  
 
Dr. Halász István: A Pénzügyi és TEF Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja a 
határozati javaslatot. 
 
Farkas Attila szavazásra bocsátja a határozati javaslatot.  

A döntés meghozatala minősített szavazattöbbséget igényel. 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta.   
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
38/2023. (III. 30.) számú határozata 
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete megismerte és megtárgyalta a Pásztó, Hajós 
Alfréd u. 1. szám alatti Sporttelep gondnoki feladatainak ellátására kötött megbízási szerződés 
III. számú módosítására tett javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
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1. A Képviselő-testület elfogadja a megbízási szerződés III. számú módosítását. 
2. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a megbízási szerződés III. 

számú módosítását aláírja. 
3. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a megbízási díj összegét a 2023-as 

költségvetésben szerepeltesse. 

Határidő: azonnal. 
Felelős: polgármester 
 

X. NAPIRENDI PONT: 
 
Javaslat ingó és ingatlan vagyon átadására a Váci Egyházmegye részére 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester  

 
Farkas Attila: A Váci Egyházmegye 2023. február 27. napján kérelmet terjesztett elő, amely 
szerint igényt tartanak a Pásztó, Deák Ferenc u. 17. szám alatt lévő, valamint a Pásztó, 
Széchenyi utca 7. szám alatti  önkormányzati tulajdonú ingatlanok és a korábban oktatási célból 
az intézmény használatába adott ingó vagyontárgyak tulajdonjogának térítésmentes 
átruházására.  Az 1997. évi CXXIV törvény 2022. december 22. napján hatályba lépett 11/A § 
(1) bekezdése szerint az önkormányzatnak ezt meg kell tennie. Ugyanezen bekezdés 
rendelkezik arról is, milyen esetekben szállhat vissza a tulajdonjog  az Önkormányzatra. 

Kérdés nem volt. 

Vélemény, észrevétel 

Dr. Halász István: A Pénzügyi és TEF Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja a 
határozati javaslatot. 
 
Farkas Attila szavazásra bocsátja a határozati javaslatot.  

A döntés meghozatala minősített szavazattöbbséget igényel. 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta.   
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
39/2023. (III. 30.) számú határozata 
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete megismerte és megtárgyalta a 3060 Pásztó, 
2401 hrsz.-ú, természetben 3060 Pásztó, Deák Ferenc utca 17. sz. alatti iskola, a Pásztó 2388/13 
hrsz-ú, természetben 3060 Pásztó, Széchenyi u. 7. sz. alatt lévő tornacsarnok alatti terület, 
valamint a Magyar Szentek Római Katolikus Iskola használatába adott ingó vagyontárgyak 
térítésmentes átruházásáról tett javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 

1. Pásztó Város Képviselő-testülete a kizárólagos önkormányzati tulajdonban lévő 3060 
Pásztó, 2401 hrsz-ú természetben 3060 Pásztó, Deák Ferenc utca 17. sz. alatti iskolát, a 
Pásztó 2388/13 hrsz-ú, természetben 3060 Pásztó, Széchenyi u. 7. sz. alatt lévő 
tornacsarnok alatti területet, az egyházak hitéleti és közéleti tevékenységének anyagi 
feltételeiről szóló 1997. évi CXXIV törvény 11/A § (1) bekezdése alapján térítésmentesen 
átruházza a Váci Egyházmegyére (2600 Vác, Migazzi Kristóf tér 1.).  
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2. Az ingatlan vagyon térítésmentes átruházásával kapcsolatos szerződés előkészítését és 
annak költségét a Váci Egyházmegye viseli. Az előkészített szerződéstervezetet az 
Egyházmegye küldje meg véleményezésre a Pásztói Városi Önkormányzat részére– 3060 
Pásztó, Kölcsey utca 35. 

 
A Képviselő-testület a vagyonátruházási szerződés elfogadásával kapcsolatban külön 
határozatban dönt. 
Határidő: értelemszerűen  
Felelős: polgármester, érintett ügyintéző  
 

XI. NAPIRENDI PONT: 
 

Javaslat a 0121/6 hrsz-ú ingatlan értékesítésére.  
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 

 
Farkas Attila: Ez a terület a Gépállomás felé menet, az út bal oldalán található. Jelentkezett egy 
vevő, hogy megvásárolná a területet és felkínált érte egy bizonyos összeget, ami 10 millió Ft 
alatt volt. Az önkormányzat köteles értékesítés előtt ingatlan értékbecslést készíttetni és az 
jelentősen magasabb értéket – 20 millió Ft fölötti -  állapított meg, mint a felkínált összeg.  
Mivel a 20 millió Ft-ot meghaladja az ingatlan értéke, kötelezően nyílt pályázatot kell kiírni.  
A bizottsági ülésen befogadott egy módosítást, mely szerint a meghirdetés első dátuma 2023. 
április 17-től 2023 május 17-ig szóljon, majd egy hónap szünet legyen a következő 
meghirdetésig, amennyiben ezalatt az idő alatt érvényes ajánlat nem érkezik. Utána június 17-
től július 17-ig, illetve mindaddig folyamatosan kell hirdetni, amíg érvényes ajánlat nem 
érkezik. Az egy hónapos szünetre azért van szükség, hogy amennyiben még lesz fogathajtó 
pásztói futam, ott még meg tudják rendezni.  
 
Kérdés nem volt. 
Vélemény, észrevétel 
 
Káposzta Csaba: Fontosnak tartja, hogy az önkormányzat bevételhez jusson pl, ingatlanok 
értékesítéséből, de a Pásztói Lovasegyletnek nagy szüksége van erre a területre. Több versenyt 
is szeretnének rendezni nyáron, illetve ebben az évben. Emiatt ezt az előterjesztést nem 
támogatja.  
 
Farkas Attila: Sajnos a költségvetésben nincs annyi tartalék, hogy megengedhetné magának az 
önkormányzat, hogy ilyen bevételről lemondjon. A költségvetésben egyébként lett tervezve 
ingatlan eladásból származó bevétel. Sajnos egyébként már nagyon kevés az értékesíthető 
ingatlanunk. Ezt a területet jóformán évente csak egyszer használják és a költségvetésnek 
szüksége lenne erre a pénzösszegre.  
 
Dr. Halász István: A Pénzügyi és TEF Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja a 
határozati javaslatot. 
 
Farkas Attila szavazásra bocsátja a határozati javaslatot.  

A döntés meghozatala minősített szavazattöbbséget igényel. 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal 2 tartózkodás mellett elfogadta.   
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Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
40/2023. (III. 30.) számú határozata 

 

Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete megismerte és megtárgyalta a Pásztó, 0121/6 
hrsz-ú kizárólagos önkormányzati  tulajdonú legelő művelési ágú ingatlan értékesítésére tett 
javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 

Pásztó Város Képviselő-testülete a 3060 Pásztó 0121/6 hrsz-ú kizárólagos önkormányzati 
tulajdonban lévő ingatlant értékesíteni kívánja, melyet meghirdet 23 000 000 Ft induló 
vételáron 2023. április 17. napjától 2023. május 17. napjáig.    Amennyiben érvényes ajánlat 
nem érkezik május 17-ig, , a meghirdetés következő dátuma 2023. június 17-2023. július 17. 
A hirdetés mindaddig folyamatos, amíg érvényes ajánlat nem érkezik. 
 

1. A Képviselő-testület a nyilvános pályázati felhívást e határozat mellékleteként 
elfogadja.  

2. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a vagyonrendelet szerint a 
Városüzemeltetési Osztályon keresztül gondoskodjon a pályázati felhívás hirdetéséről, 
az ajánlattételi határidő letelte után a döntési javaslatot terjessze a képviselő-testület 
elé. 

3. A Képviselő-testület a pályázati eljárás eredménytelenné nyilvánításának jogát 
fenntartja. 
 

Határidő: értelemszerűen  

Felelős: polgármester, érintett ügyintéző  

XII. NAPIRENDI PONT: 
 
Javaslat zenei fesztivál megrendezésére 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 
 

Farkas Attila: Érkezett egy kérelem Koós László úrtól hogy szeretne zenei fesztivált rendezni 
a hasznosi focipálya környékén két alkalommal. Érdeklődött, hogy miként tudná a területet 
használatba venni. Ilyen kérésre még nem volt precedens és elküldte az ügyintézőhöz, aki 
ugyanezt erősítette meg. Lehetett volna a közterület használati díjat megállapítani, viszont az 
nagyon magas összeg lenne és elképzelhető, hogy akkor nem rendezné meg a fesztivált. 
Egyébként a korábbi években, amikor a strandon volt hasonló rendezvény, akkor sem kért az 
önkormányzat közterület használati díjat, hanem térítésmentesen adta oda a területet. Úgy 
gondolta, hogy ha a korábbi testület és már a jelenlegi testületi is egy-egy alkalommal 
térítésmentesen bocsátotta rendelkezésre a kért területet, akkor most is ez lenne a jogszerű. 
Ezzel is segítenék a vállalkozót, illetve Pásztó zenei kulturális életének is jót tenne. Ezért azt 
javasolja, hogy Koós László részére térítésmentesen biztosítsák a hasznosi sportpálya területét. 
Jövőre erre már úgysem lesz lehetőség, mert el fog indulni az illúzió park kialakítása.  
 
Kérdés nem volt. 
Vélemény, észrevétel 
 
Zeke Tamás: Azt javasolja a képviselő-testületnek, hogy ezt fontolják meg, tekintettel arra, 
hogy nemrég fogadták el a költségvetést és akkor is voltak vélemény különbségek, hogy hogyan 



16 
 

osszák el a költségvetésben rendelkezésre álló pénzt. A recesszió és az áremelkedések óta 
teljesen másképp kell viszonyulni ezekhez a dolgokhoz. Az, hogy korábban tudtak olyan 
gesztussal élni, dicséretes dolog, most azonban úgy gondolja, hogy ingyen semmiképp sem 
kellene odaadni. A bérleti díjat méltányosan is meg lehetne állapítani. Az sem hangzott el, hogy 
milyen nagyságú területet kér. Ott van egy felújított focipálya. Annak a gyepére nem lenne 
szerencsés a tömeget ráengedni. Ezek a kérdések tisztázásra szorulnak. Az előző napirendi pont 
is arról szólt, hogy bevételt kell produkálni.  
 
Farkas Attila: Jövőre már a hasznosi focipálya területét úgysem tudják odaadni, viszont  ha 
másik területet  kérnek,  sem fogják már térítésmentesen adni. Azzal azonban vitatkozna, hogy 
más a helyzet, mint korábban volt. Emlékszik arra, hogy 2015-ben vagy 2016-ban sem állt a 
város jobban anyagilag és mégis ingyen kapták meg a Mátraalja Fesztivál megrendezésére. Erre 
a területre legfeljebb 50-100.000 Ft-ot tudnának elkérni, ami a költségvetésen nem sokat 
segítene. Tiszteletben tartja a véleményét, majd a testület eldönti a kérdést. A pálya területét 
nem kérték, csak a színpadot, az előtte lévő területet, illetve az öltözőt. Úgy érzi, hogy ez most 
így korrekt a vállalkozóval szemben.  
 
Káposzta Csaba: Nagyon kevés rendezvény van, ami a fiatalokat megmozgatja és az 
önkormányzatnak több millió Ft-jába kerülne egy ilyen rendezvény megszervezése. Ezt most a 
vállalkozó finanszírozza, de rossz idő esetén pl. lehet, hogy senki nem fog elmenni. Ez a 
kockázat fennáll.  Tehát egyáltalán nem biztos, hogy plusz bevétele lesz, sőt, az is előfordulhat, 
hogy veszteséges lesz. Ő is azt javasolja, hogy ebben az évben adják oda térítésmentesen a 
területet. 
 
Zeke Tamás: Mivel az öltöző épületét is használni fogják, víz, villany fogyasztás költségei 
keletkeznek. Logikailag nem tudja elfogadni, hogy csak azért, mert korábban ingyen adtuk oda, 
akkor adjuk most is úgy, de majd jövőre már nem fogjuk ingyen adni. Máskor is felvállaltak 
nem népszerű döntéseket és nem kell attól lelkiismeret furdalásuknak lennie, hogy bérleti díjat 
kérnek. Ha a Művelődési Házban rendezné, akkor is fizetnie kellene a teljes költséget. Itt az 
önkormányzat érdekeit kellene figyelembe venni. Nem arról van szó, hogy ne rendezze meg a 
rendezvényt.  
 
Farkas Attila: Annyiban más a helyzet, mint a korábbiaknál, hogy az elfogyasztott energia 
költséget kifizeti.  Az önkormányzatnak is érdeke egy ilyen fesztivál megrendezése, mert 
népszerűsíti a várost és jót tesz a turizmusnak.  Jövőre viszont már nem lesz ingyenes terület 
rendelkezésre bocsátás. Továbbra is fenntartja a bizottsági ülésen elhangzott módosítással – 
térítésmentes rendelkezésre bocsátással -  a határozati javaslat elfogadását.  
  
 Dr. Halász István: A Pénzügyi és TEF Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja a 
módosított határozati javaslatot, melynek értelmében térítésmentesen adják át a területet a 
vállalkozónak a fesztivál megrendezésének időtartamára.  
 
Farkas Attila szavazásra bocsátja a határozati javaslatot.  

A döntés meghozatala minősített szavazattöbbséget igényel. 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal 1 nem szavazat  mellett elfogadta.   
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Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
41/2023. (III. 30.) számú határozata 
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete megismerte a J&L American 2000 Kft. 
kérelmét a 2023. július 01-én és 2023. szeptember 08-án tartandó zenei fesztivál 
megrendezésével kapcsolatban és az alábbi határozatot hozza: 

1. Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete hozzájárulását adja 2023. július 01-én 
(szombat) 6:00 órától 2023. július 02. (vasárnap) 18:00 óráig, valamint 2023. 
szeptember 08. (péntek) 6:00 órától 2023. szeptember 09. (szombat) 18:00 óráig a zenei 
fesztivál megrendezéséhez, és a Pásztó 3536 hrsz-ú ingatlant a rendezvény érintett 
napjaira az J&L American 2000 Kft-nek térítésmentesen rendelkezésre bocsátja 
A  J&L American 2000 Kft. a rendezvénnyel kapcsolatban teljes anyagi felelősséggel tartozik, 
illetve a területet eredeti állapota szerint kell visszaállítania.  

 

2. Az egyéb szükséges engedélyek beszerzése kérelmező feladata és felelőssége, melyek 
bemutatása a területhasználati megállapodás hatályosulásának feltétele. Az 
engedélyeket legkésőbb a rendezvény időpontja előtt 10 nappal kérelmező a Pásztói 
Polgármesteri Hivatalban bemutatja. 

 

3. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a határozatban foglaltaknak 
megfelelően kösse meg a bérleti szerződést a Pásztó 3536 hrsz-ú ingatlan 
vonatkozásában.  
 

         Felelős: Polgármester, érintett ügyintéző 

Határidő: értelemszerűen 
 
 

XIII. NAPIRENDI PONT: 
 
Javaslat a Pásztói Városgazdálkodási Közhasznú Nonprofit Kft.-nél keletkező 
behajthatatlan, elévült követelések leírására 
Előterjesztő: Gyürky Márta ügyvezető igazgató 

Kérdés nem volt. 

Vélemény, észrevétel 

Dr. Halász István: A Pénzügyi és TEF Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja a 
határozati javaslatot. 

Farkas Attila  szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. 
A döntés meghozatala egyszerű szavazattöbbséget igényel. 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta. 
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Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
42/2023. (III. 30.) számú határozata 

 
 

Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete megismerte és megtárgyalta a Pásztói 
Városgazdálkodási Közhasznú Nonprofit Kft. behajthatatlan, elévült követelés leírására 
vonatkozó javaslatát és az alábbi határozatot hozza: 
 
1./ A Képviselő-testületet a 2015-2016. évi behajthatatlannak minősülő követelések leírását 
417.325,-Ft összegben engedélyezi mivel a törvényi előírások Szt. 65. § (7) bekezdés alapján a 
mérlegben behajthatatlan követelést nem lehet kimutatni. A fenti követelések a Szt. 3 § (1) 
10.pont e) és g) pontja alapján behajthatatlannak minősülnek, ezért a Társaság könyveiben nem 
szerepelhetnek, hitelezési veszteségként le kell írni. 
 
Felelős: Gyürky Márta ügyvezető igazgató 
Határidő: 2023. március 31. 

 

XIV. NAPIRENDI PONT: 
 

Javaslat Pásztó településnév használatára vonatkozó kérelem elbírálására 
Előterjesztő:  Farkas Attila polgármester 
 

Farkas Attila: Egy vállalkozó kérte, hogy használhassa a Pásztó nevet a WEB oldala 
elnevezésében. 

Kérdés nem volt. 
Vélemény, észrevétel 
 
Dr. Halász István: Az Ügyrendi  Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja a határozati 
javaslatot. 

Farkas Attila  szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. 
A döntés meghozatala egyszerű szavazattöbbséget igényel. 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta. 

 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
43/2023. (III. 30.) számú határozata 
 

 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete megismerte és megtárgyalta Pásztó 
településnév használatának engedélyezésére vonatkozó javaslatot és az alábbi határozatot 
hozza: 
 

1. Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete engedélyezi a Mátra-Papír 
Kereskedelmi, Idegenforgalmi és Szolgáltató Kft. (székhelye: 3060 Pásztó, Derkovits 
út 8.) számára, hogy üzleti tevékenységi körének, valamint termékeinek bemutatása 
céljából weboldalának elnevezésében a „Pásztó” nevet használja működési idejének 
időtartamára. A weboldal tervezett elnevezése papirbolt-pásztó.hu. 

2. A döntésről a kérelmezőt értesíteni kell. 
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XV. NAPIRENDI PONT: 
 
Közérdekű bejelentések 

 
Farkas Attila: Kéri, hogy április 12-én 15.00 órára minden képviselő jelenjen meg, mert van 
egy elmaradt esemény.  
A tankerület a kollégium kapcsán jelezte, hogy nagyon rossz állapotban van az épület, 
különösen a nyílászárók. Azt is jelezték, hogy a nyílászárók cseréjére nincs forrásuk, mely kb. 
50-60 millió Ft lenne. Sajnos erre az önkormányzatnak sincs jelenleg pénze. Az önkormányzat 
mint tulajdonos, támogatja mindenféle pályázat elnyerésében, mivel csak pályázati úton van 
lehetős ezt megvalósítani. 
Tájékoztatásul elmondja, hogy április  15-én a katolikus iskolában jótékonysági bál lesz, ahová 
szeretettel várják a jótékonykodni szándékozókat. Április utolsó szombatján lesz a Zsigmond 
Nap, valamint  április 23-án fog sor kerülni a felújított Szent Lőrinc plébániatemplom 
ünnepélyes átadására. 
 
Káposzta Csaba: Föl lett-e mérve,  hogy hol kell kátyúzni és mikor fogják elkezdeni? A másik 
a bicikli út állapota, melyet bizonyára láttak mások is, hogy milyen.  A játszóterek forgalma a 
jó idő beköszöntével igen megnőtt. Megköszöni a Városgazdálkodási Kft.  munkatársainak a 
kiemelt figyelmet a rendben tartásuk kapcsán.  
Április végén szeretne egy sport és civil fórumot tartani. Az időpont egyeztetése után erről  
értestülni fognak az érintettek.  
A Te szedd! mozgalom időpontja meg van-e már és hogy lehet csatlakozni? 
 
Farkas Attila: A Te szedd! április 22-én lesz és természetesen meg is lesz hirdetve a város  
honlapján és a facebookon is.  
Az utak állapota az idén még nem lett felmérve, ami hamarosan meg fog történni, kátyúzni 
pedig nyáron tervezik. A költségvetésben egy bizonyos összeg el lett erre különítve. Arról azért 
ne feledkezzenek el, hogy 2018. előtt 20 év alatt kb. 2 db utat csináltak meg Pásztón. 2018. óta 
viszont közel 20 utat újítottak fel vagy önerőből, vagy pályázati úton, vagy pedig rendkívüli 
kormánytámogatással. Ebben az évben is 6 út felújítása fog megtörténni. A felújítás 
rangsorolásánál figyelembe vették, hogy mennyire forgalmas, van-e a közelében oktatási 
intézmény. Olyan is megtörtént, hogy pl. az elnyert 25 millió Ft-os támogatásból nem azt az 
utat újították föl, amit terveztek, mert arra nem lett volna elég. Az idén a Stromfeld udvar, a 
Hunyadi udvar, a Vasvári Pál utca, a Napsugár és a Bem utcák lesznek felújítva.   
A bicikli utak állapotát ő is látta, mert többen megosztották a facebookon. A kerékpár utak nem 
a város tulajdonai, a megvalósításban a projekt gesztora Bátonyterenye önkormányzata volt. 
Egyébként még nincs teljesen kész, az ott látható teherautók a kivitelező járművei voltak. 
Szurdokpüspöki és Pásztó közötti szakaszon viszont valóban sokan használják gépjárművel 
történő közlekedésre is. Itt jogos a felháborodás. Mikor erről tudomást szerzett, jelezte a 
Rendőrkapitányság felé. Egyeztetett a közútkezelővel is és kérte, hogy jutányos áron segítsenek 
letisztítani a kerékpár  utat.  
A játszóterekkel kapcsolatban egyetért Káposzta Csabával, a Városgazdálkodási Kft.  nagy 
odafigyeléssel tartja rendben. Sajnos azonban vannak olyanok, akik nem rendeltetésszerűen 
használják, főleg a késő esti órákban a fiatalok. Emiatt is törekszenek arra, hogy minél 
hamarabb be legyenek kamerázva ezek a területek is.  
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Barna Tiborné: Ma az egyik napirendi pontnál tárgyalták az illegális hulladék lerakásával 
kapcsolatos problémát. Tájékoztatja a lakosságot, hogy néhány hete a Penny parkolónál 
mérhetetlen mennyiségű hulladékot raktak le. Erről bejelentés érkezett és a Városgazdálkodási 
Kft. vezetőjének segítségét kérte a terület megtisztítására. Ezúton is megköszöni a gyors és 
hatékony munkát. Utána nem sokkal szintén bejelentették, hogy a patakpart is nagyon szemetes 
a Penny mögött. Itt pedig a közmunka program vezetőjének köszöni meg, hogy rendbe tették a 
patak partot.  A környezettudatos fejlesztés és a szemlélet váltás nagyon fontos lenne és erre 
hívja fel a lakosság figyelmét.  
 
Farkas Attila: Megköszöni ő is, hogy sikerült rendezni ezt a problémát. Az állami szervek is 
tudják, hogy az önkormányzatoknak gondot okoz a területükön átfolyó patakok tisztán tartása.  
Sajnos nagyon sok pénzbe kerül és Pásztón sem volt sok évig patakmeder tisztítás.  
2018-ban sikerült egy jelentős területet kitisztítani, de minden évben nagy gondot okoz a magas 
költségek miatt. Bonyolítja a dolgot az is, hogy szakaszonként változik a tulajdonjog. Egy-egy 
szakasz állami, illetve önkormányzati, váltakozva. Bízik abban, hogy a távolabbi jövőben az 
állam átvállalja ezt a feladatot is az önkormányzatoktól.  
 
Dr. Halász István: A Hulladékudvar nyitva tartása hogyan alakul mostanában? A pandémia 
idején zárva volt, azóta pedig tudomása szerint csak időszakonként van nyitva. Jó lenne, ha a 
hét minden napján  nyitva lenne.  
Az elkerülő út sajnos nem tölti be a funkcióját, mert a Mátraszőlősi út végén teherautóval vagy 
busszal nagyon nehéz kifordulni. Szinte teljes szélességében elfoglalják az utat. Ennek többször 
is szemtanúja volt. Nem véletlenül nem használják a nehézgépjárművek, mert számukra ez 
gyakorlatilag használhatatlan.  
Szóba került a pályafelújítás, hogy TAO támogatásból kapnak 65 millió Ft-ot erre. Oda kell 
figyelni, hogy ez közbeszerzés köteles lesz még akkor is, ha nem lesz benne eszközbeszerzés. 
Alaposan át kell gondolni, hogy mire lesz költve ez a pénz.  
Március 16-án volt az első adó befizetési határidő, van-e már adat arról, hogy milyen összeg 
folyt be? 
 
Farkas Attila: Először az elkerülő úttal kapcsolatban reagál. Kicsit vissza kell menni a múltba. 
2016-ban döntött a képviselő-testület, hogy az Északi iparterület elkerülő útra nyújtanak be 
pályázatot. A tervezés elindult, be is mutatták a testületnek, de mivel nem nagyon értettek 
hozzá, elfogadták a mérnökök terveit. 2018-ban időközi választás volt, a testület utána 
szembesült azzal, hogy a terveken kívül semmi más nincs, viszont 2018. december 31-ig az utat 
át kellett volna adni. Amennyiben ez nem történik meg, visszafizetési kötelezettség keletkezett 
volna. Azért ment a küzdelem több hónapon keresztül, hogy ezt a projektet megmentsék. 
Ráemelést kellett kérni, aztán jött a pandémia, majd a használatba vételi engedély megszerzése 
kb. 10 hónapba tellett.  
Elismeri, hogy valóban nehéz az útra felkanyarodni, a tervezésnél történhetett hiba. Most már 
ki is van táblázva, de mivel nem önkormányzati út, ellenőrzési jogosultságunk nincs. A Tar-
Hasznos csomópontnál egy körforgalmat terveznek, a tervek már készen is vannak. Kérdés, 
hogy mikor lesz rá anyagi forrás. 
A PSK a pályafelújítás kapcsán a pályázat elkészítéséhez tudomása szerint már kért segítséget, 
nem önállóan fogják csinálni a közbeszerzés kiírását. A 65 millió Ft-ból szeretnék a nyílászárók 
cseréjét, a fűtés korszerűsítését, az épület szigetelését, festést, burkolat cserét, villamos hálózat 
cseréjét megoldani. 
A március 15-ig befolyt adóbevételről jelenleg nem tud pontos információt adni, mivel még az 
ügyintéző sem tudott pontos számot mondani, csak azt, hogy kb. annyi volt a befizetés, 
amennyit vártunk.  
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Baloghné Stancsik Marianna: Iparűzési adóból eddig 250 millió Ft folyt be.  
 
Farkas Attila: A számot tudta, csak a %-os arányt nem. 
 
Zeke Tamás: A projektek átadása kapcsán lehetőségük volt végig járni a helyszíneket, többek 
között a Hunyadi udvart is. Valóban nagyon rossz állapotban van, tehát mindenképpen esedékes 
a felújítása. Ne legyen az visszatartó, hogy a Polgármester úr is éppen ott lakik, indokolt a 
felújítása. Ebben mindenki egyetértett. 
 
A képviselő-testület zárt üléssel folytatja a munkát. A zárt ülésről külön jkv. készül. 
 
Farkas Attila:  Megköszöni a részvételt, az ülést bezárja. 
 

k.m.f. 
 

  
 

Farkas Attila       dr. Sándor Balázs 
 polgármester        jegyző 
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